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RG.0012.2.4.2020 

 
PROTOKÓŁ NR 4 

z posiedzenia Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy  
i Budżetu  

Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 17.06.2020 r.  
 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. Komisja na posiedzeniu w dniu 

17.06.2020 r. obradowała w następujących sprawach: 

1. Wydanie opinii dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

rok 2020.  

Projekt uchwały omówiła Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak oraz Pani Mirosława 

Lica – Skarbnik Gminy.  

Członkowie komisji po dyskusji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

Radny Karol Kardasiński nie brał udziału w głosowaniu, ze względu na wcześniejsze 

opuszczenie posiedzenia.  

 
2. Wydanie opinii dot. projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pruszcz Gdański. 

Projekt uchwały omówiła Pani Mirosława Lica – Skarbnik Gminy. 

Członkowie komisji po dyskusji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie. Radny Karol Kardasiński nie brał udziału w głosowaniu, ze względu na 

wcześniejsze opuszczenie posiedzenia. 

3. Wydanie opinii dot. projektu uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę 

Pruszcz Gdański pomocy finansowej dla Województwa Pomorskiego na 

realizację zadania inwestycyjnego pn. Poprawa bezpieczeństwa w ciągu DW222 

w m. Straszyn w systemie zaprojektuj i wybuduj. 

Projekt uchwały omówił Pan Paweł Czajkowski – Kierownik Referatu Inwestycji i 

Remontów. 

Członkowie komisji po dyskusji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie. Radny Karol Kardasiński nie brał udziału w głosowaniu, ze względu na 

wcześniejsze opuszczenie posiedzenia. 

4. Odbyła się dyskusja w wyniku zadawanych pytań do Kierownika Referatu Inwestycji i 

Remontów – Pana Pawła Czajkowskiego. Komisja dyskutowała na temat okoszenia 

poszczególnych miejscowości, w tym m.in. pasów drogowych i placów zabaw. 

Przewodniczący Komisji złożył wniosek, aby przetargi na okoszenia ogłaszać na 5 

lat. Radny Jan Pawul zapytał czy inwestycje, które zostały przesunięte w terminie 

będą realizowane w przyszłym roku w pierwszej kolejności. Pan Paweł Czajkowski 

zapewnił, że wnioski do wszczęcia procedury przetargowej trafią niezwłocznie po 

uchwaleniu zmian do budżetu gminy.  
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5. Pani Mirosława Lica omówiła plan finansowy Ośrodka Sportu.  że zostanie on 

przekazany Radnym drogą mailową do wglądu.  

 

Na tym posiedzenie się zakończyło.  

 

Podpisy członków Komisji:  

1. Andrzej Chmielewski  

2. Janusz Sampolski 

3. Karol Kardasiński  

4. Marek Kowalski 

5. Krzysztof Paśko   

6. Jan Pawul  


